

[Call for Posters/徵求摘要] – EITA-Bio 2015

EITA-Bio 2015 (or EITA-EITC 2015, the 15th Emerging Information and Technology Conference) will be held on October 24-25, 2015 at Barry Lam Hall, College of EECS, National Taiwan University, Taipei, Taiwan (臺灣大學校總區電機資訊學院博理館). The conference theme of the EITA-Bio 2015 is "Recent Advances in Biomedical Research".

The main purpose of the EITA-Bio 2015 conference is to connect the dots to form a big picture for vision and talents. This conference, bringing together a global network of today's best thinkers, visionaries and thought leaders, serves as a multi-disciplinary forum for the discussion and exchange of information on the research, development, and applications on all topics related to Biomedical Science and Engineering.

In order to attract more graduate students and young researchers to participate in the EITA-Bio 2015, EITA-Bio have added "**Student Poster Competition**" to the conference program and welcomes abstract submissions on any topic related to "biomedical research". Abstracts for consideration should be one page and please visit <https://easychair.org/conferences/?conf=eita-bio2015> to submit your abstract. The abstract template is available at EITA-Bio 2015 website.

Relevant topics include but are not limited to:

- Machine Learning and Big Data, Biostatistics, In Silico Research and Biomedical Informatics
- Medicine and Life Sciences, Biological and Biomedical Sciences
- Biomaterials, Bio-SoC, Bio-Nanotech, Bio-NEMS/Bio-MEMS, and Biomedical Engineering and Systems
- Wireless, Multimedia and Virtual Reality Health, Biomedical Devices and Sensing Systems, Cyber Security, and the Internet of Things (IoT) for Health

All submissions will be evaluated by program committee. For each accepted abstract, one of the authors have to present their works as poster in "Student Poster Competition" session. Competition award winners will be selected based on the following criteria: novelty and importance of the research, and presentation of posters.

Key Dates/Deadlines:

- Abstract submission open: July 1, 2015
- Abstract submission deadline: October 10, 2015
- Notification: October 15, 2015
- Conference: October 24-25, 2015

Conference Homepage

<http://www.eitc.org/eita/eita-venture-community/eita-venture-forum/year-2015/eita-bio-2015>

第 15 屆新興科技會議將於 2015 年 10 月 24 至 25 日，於臺灣大學校總區電機資訊學院博理館舉行。今年的會議主題是「Recent Advances in Biomedical Research」。希望藉由此會議將國內外生醫相關領域專家學者齊聚一堂，共同探討在生醫相關議題的最新進展。

為了吸引更多研究生或年輕學者的參與此會議，今年度特別舉辦「學生學術海報競賽」，一方面讓同學們有一個平台可以分享自己的研究成果，一方面也可以聽取各方的意見，甚至建立起自己的學術網絡。因此歡迎各位同學的投稿與參與競賽，將提供獎學金鼓勵優秀的研究成果。摘要以一頁為限，並上傳至 EasyChair (<https://easychair.org/conferences/?conf=eita-bio2015>)。任何與生醫相關主題的研究皆歡迎投稿。所有投稿摘要，將由大會議程委員審查。被接受的摘要，至少要有一位作者報名註冊會議，並至現場解說。海報獎的評選，由海報研究內容與演講者的答辯作為評選依據。

研討會網站

<http://www.eitc.org/eita/eita-venture-community/eita-venture-forum/year-2015/eita-bio-2015>